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GSM-masten  –  Vlarem

Tijdens de gedachtewisseling op 10 oktober 2002
zei de minister in haar toelichting dat de resolutie
m . b. t . de inplanting van gsm-masten grotendeels
uitgevoerd kan en zal worden. Enkele juridische
adviezen wezen echter op een mogelijke onuit-
voerbaarheid van bepaalde onderdelen zoals het
onderbouwen van de afstandsregel.

Als alternatief heeft de minister een aanvulling van
de V l a r e m-normen voorbereid. Verwacht werd dat
de wijziging in het najaar besproken zou worden
door de Vlaamse regering (Stuk 1319 (2002-2 0 0 3 ) ,
Nr. 1).

Werd deze wijziging in de V l a r e m-nonnen reeds
besproken door de Vlaamse regering ?

Wat zijn de resultaten ? Wat houdt dit concreet in
voor de toekomst ?

Antwoord

Bij de gedachtewisseling van 10 oktober 2000 in de
Commissie Leefmilieu van het Vlaams Parlement
werd de uitvoering van de unaniem door alle frac-
ties onderschreven resolutie over de inplanting van
g s m-masten geëvalueerd. Mijn voorstel om deze
resolutie te vertalen bestond en bestaat uit 2 fasen :

1) de uitwerking van een pakket integrale milieu-
voorwaarden voor zendantennes, zodra de de-
cretale basis daarvoor definitief goedgekeurd
wordt door het Vlaams Parlement ;

2) bij wijze van overgangssituatie de invoering in
Vlarem van een meldingsplicht voor zendanten-
n e s, geflankeerd door een protocol met de ope-
ratoren en een omzendbrief naar de gemeenten.

Dit voorstel werd tijdens de gedachtewisseling van
10 oktober positief onthaald door de commissiele-
d e n . Intussen is de administratieve procedure voor
het doorvoeren van deze V l a r e m-aanpassing lo-
p e n d e. Het ontwerp van omzendbrief is evenwel
nog niet klaar, en de gesprekken met de operato-
ren over het protocol moeten nog gevoerd worden.


